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ФИО
на тему: Договор поставки: проблемы теории и правоприменения

Выпускная квалификационная работа состоит из введения, двух глав, заключения и списка использованных источников, приложений. Во введении обоснована актуальность выбранной темы, поставлена цель, задачи исследования, определен объект и предмет исследования. 
Первая  часть «Понятие и значение договора поставки» посвящена изучению возникновения института поставки в гражданском праве. В данной части рассмотрено понятие, значение, отличительные признаки договора поставки, его отграничение от других видов договоров купли-продажи, а также представлены источники правового регулирования отношений в договоре поставки.
Вторая часть  «Заключение и исполнение договора поставки» посвящена исследованиям особенностей и порядку заключения, изменения и расторжения договора поставки. Также в данной части работы рассмотрены существенные и дополнительные условия договора поставки, изучены права и обязанности сторон по договору поставки.
В заключении приведены основные выводы, полученные в результате проведенного исследования.

ANNOTATION
final qualifying work
subject: the supply contract: the problems of theory and law

Final qualifying work consists of introduction, two chapters, conclusion and list of references, applications. In the introduction, the relevance of the chosen topic is justified, the goal and objectives of the research are set, the object and subject of research are determined.
The first part “The concept and meaning of the supply contract” is devoted to the study of the emergence of the delivery institution in civil law. In this part, the concept, meaning, distinctive features of a supply contract, its delimitation from other types of sales contracts are examined, and the sources of legal regulation of relations in the supply contract are presented.
The second part, “Conclusion and Execution of a Delivery Contract”, is devoted to the study of the specifics and procedure for entering into, modifying and terminating a supply contract. Also in this part of the work, the essential and additional terms of the supply contract are examined, the rights and obligations of the parties under the supply contract are studied.
In conclusion, the main conclusions obtained as a result of the study.
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